Terms and Conditions

Meet-up Offer (the "Offer") Promotion – Terms & Conditions ("This Promotion"):

1. This Promotion presents in 4 phases, please refer to the table below for the period of each phase, both dates inclusive (Hong Kong time) ("Promotion Period").

	Promotion Period	
Phase 1	1 July 2025 – 31 July 2025	
Phase 2	1 August 2025 – 31 August 2025	
Phase 3	1 September 2025 – 30 September 2025	
Phase 4	1 October 2025 – 31 October 2025	

- 2. Participants will need to fulfil the following in order to be eligible to join this Promotion ("Eligible Participants"):
 - a. They submit personal information via designated online contact us form ("Contact Us Form") within the Promotion Period; and
 - b. They agree to be contacted by financial planners of AIA International Limited ("AIA"); and
 - c. They receive an email with a QR Code that will be used in the checkin process in their appointment with designated financial planners; and
 - d. They have the appointment in Hong Kong and complete the QR Code check-in process ("Completion of Check-in") within 1 month after the Promotion Period; and
 - e. They are not existing "Individual Life Insurance" / "Personal Accident (PA)" customers of AIA who hold any AIA "Individual Life Insurance" / "Personal Accident (PA)" policy, when they submit Contact Us Form; and
 - f. They did not submit personal information via Contact Us Form 6 months prior to the date of the email invitation.
 - g. For the deadline of submitting the Contact Us Form and Completion of Check-in in each phase, please refer to the table below:

	Deadline of submitting the	Deadline for Completion of
	Contact Us Form	Check-in
Phase 1	Before 31 Jul 2025	Before 31 August 2025
Phase 2	Before 31 August 2025	Before 30 September 2025
Phase 3	Before 30 September 2025	Before 31 October 2025
Phase 4	Before 31 October 2025	Before 30 November 2025

- 3. Each Eligible Participant must be aged 18 or above at the time of completing Check-in. The Participants will be disqualified if they are under the age of 18.
- 4. Regardless of whether any insurance applications are made, the Offer will be given to Eligible Participants according to submission time on the Contact Us Form. The Offer refers to HK\$100 e-Voucher and HK\$100 OpenRice promo code (quota applies and on a first-come-first-serve basis while stock lasts).
- 5. In case AIA and/or its financial planners fail to get into contact with the Eligible Participants with the personal information submitted on Contact Us

- Form, the relevant Eligible Participants shall be assumed to have forfeited the right to receive the Offer.
- 6. While the stock lasts, Eligible Participants will receive a confirmation email with QR code after submission of Contact Us Form. Eligible Participants must present the designated QR code to their respective designated financial planners of AIA for verification during the appointment to enjoy the Offer.
- 7. The Offer will be delivered to Eligible Participants by email within 30 days after the appointment with designated financial planners of AIA is confirmed, according to the email addresses as provided Contact Us Form. By participating in This Promotion, participants agree to the use of their personal information by AIA for Offer delivery purpose.
- 8. AlA is not liable to verify the email addresses submitted by Eligible Participants. AlA will not re-issue the Offer for any delivery failure resulted in inaccurate / incorrect information submitted by Eligible Participants.
- 9. Each Eligible Participant is allowed to participate in This Promotion once and is eligible to the Offer once only.
- 10. Existing "Individual Life Insurance" / "Personal Accident (PA)" customers of AIA are not eligible to This Promotion. Existing "Individual Life Insurance" / "Personal Accident (PA)" customers of AIA refer to any individuals who hold any in force "Individual Life Insurance" / "Personal Accident (PA)" policy of AIA when they submit Contact Us Form.
- 11. Financial Planners and staff of AIA are not eligible to participate in This Promotion.
- 12. If the Offer is out of stock, AIA reserves the right to replace the Offer with another gift of which the value and nature may differ from those of the Offer presented in This Promotion. In case of any disputes, the decision of AIA shall be final.
- 13. The Offer is not transferrable or cannot be exchanged or redeemed for cash or any substitutes. The Offer will not be re-issued if lost, damaged or unused after expiry date.
- 14. Eligible Participants commit and ensure that all submitted information is true and correct, and that there is no fraudulent use or misappropriation of any third party's information. If any participants violate any rules or commit any illegal acts that result in any losses on the part of AIA or any third parties, the relevant participants shall be liable for all liabilities.
- 15. AIA is not the manufacturer/supplier of Offer and shall have no obligation and liability in any issues that arise from the Offer. Any disputes arising from the Offer shall be resolved between the participants and the manufacturer / supplier directly. The use of Offer is subject to terms and conditions. For details of how to use the Offer, please refer to the relevant terms and conditions as set by the manufacturer/supplier.
- 16. AIA reserves the right to change the terms and conditions of This Promotion anytime without any prior notice.
- 17. AIA reserves the right to interpret these Terms and Conditions. For any dispute arising from This Promotion, AIA reserves the right of final decision.

活動條款及細則

限時見面禮(「禮品」)活動一條款及細則(「此活動」):

1. 此活動的推廣期分成四個階段,各階段的詳細日期(以香港時間作準,並包括 首尾兩日)(「推廣期」)請參照下表:

	推廣期
第一階段	2025年7月1日 - 2025年7月31日
第二階段	2025年8月1日 - 2025年8月31日
第三階段	2025年9月1日 - 2025年9月30日
第四階段	2025年10月1日 - 2025年10月31日

- 2. 參加者需要符合以下條件以參加此活動(「合資格參加者」):
 - a. 於推廣期內經指定網上聯絡我們表格(「聯絡我們表格」)提交個人資料:及
 - b. 同意約見友邦保險(國際)有限公司(「友邦」)的財務策劃顧問;及
 - c. 接收一封載有一個二維碼的電郵,二維碼將用於在與指定財務策劃顧問會 面時完成簽到程序;及
 - d. 於推廣期結束日起一個月內於香港境內與友邦指定財務策劃顧問會面並完成二維碼簽到程序(完成簽到程序);及
 - e. 必須為非友邦現有「個人人壽」/「個人意外」客戶,即於提交聯絡我們表格時沒持有任何有效友邦「個人人壽」/「個人意外」保單的客戶;及
 - f. 參加者並無於邀請電郵發出日前六個月期間內經聯絡我們表格提交個人資料。
 - g. 有關每階段提交聯絡我們表格及完成簽到程序之期限,請參閱下表:

	提交聯絡我們表格限期	會面及完成簽到程序期限
第一階段	2025年7月31日前	2025 年 8 月 31 日前
第二階段	2025 年 8 月 31 日前	2025 年 9 月 30 日前
第三階段	2025 年 9 月 30 日前	2025 年 10 月 31 日前
第四階段	2025年10月31日前	2025年11月30日前

- 3. 每位合資格客戶於完成簽到程序時須年滿 18 歲或以上, 如未年滿 18 歲其得獎資格將會被取消。
- 4. 不論合資格參加者有否投保任何保險計劃,合資格參加者都可免費獲得禮品,並以參加者經聯絡我們表格提交表格的時間為準。禮品為HK\$100電子禮券及 OpenRice HK\$100優惠碼(名額有限,先到先得,送完即止)。
- 5. 友邦及/或其財務策劃顧問若不能根據指定網上表格中的個人資料聯絡與合資格參加者取得聯絡,相關合資格參加者將被視為放棄獲贈禮品的資格。
- 6. 於提交聯絡我們表格後,合資格參加者將會收到載有二維碼的確認電郵。與友 邦指定財務策劃顧問會面時,合資格參加者必須提供該二維碼以核實資格方可 獲贈禮品。
- 7. 禮品將於合資格參加者與友邦指定財務策劃顧問會面後三十日內、以電郵方式 發送至合資格參加者於聯絡我們表格中提供的電郵地址。參加者參與此活動即 被視為同意友邦使用其個人資料作禮品送遞之用途。

- 8. 友邦並不負責核實參加者所提供的電郵地址的真確性。若所遞交的資料有錯漏 / 不正確而影響禮品的送遞,友邦概不補發。
- 9. 每位合資格參加者只限參與此活動一次及獲贈禮品一次。
- 10. 友邦現有「個人人壽」/「個人意外」保單的客戶將不合資格參與此活動。友邦現有「個人人壽」/「個人意外」保單的客戶是指於提交聯絡我們表格時已持有任何生效之友邦「個人人壽」/「個人意外」保單的客戶。
- 11. 友邦之員工及財務策劃顧問不可參與此活動。
- 12. 如禮品送罄, 友邦保留隨時以其他禮品取代之權利。而該禮品之價值及種類可 能與此活動所提供的禮品不相同。如有爭議, 概以友邦之決定為準。
- 13. 禮品不得轉讓、交換、兌換現金或任何其他物品。如有遺失/損毀或到期日後 仍未使用,概不補發。
- 14. 合資格參加者須承諾及保證所有填寫或提交之資料均為真實且正確,亦沒有冒 用或盜用任何第三者之資料。如任何參加者違規或因非法行為導致友邦或第三 方損失,有關參加者須負上一切法律責任。
- 15. 友邦並非禮品的製造/供應商並不就禮品承擔任何義務和責任。由禮品引起的任何爭議均由參加者和製造商/供應商直接解决。禮品之使用受限於條款和細則,有關禮品使用詳情,請參閱其條款及細則。
- 16. 友邦有權隨時更改此活動的條款及細則而毋須另行通知。
- 17. 友邦對本條款及細則擁有絕對解釋權。如有任何爭議, 友邦將擁有最終決定權。